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Kære Louise og foreningen Dragør Skatepark,  
  
Jeg har nu haft mulighed for at læse de bilag, I har vedlagt i jeres henvendelse af den 2. juni 2024.  
  
Jeg kan bekræfte, at udvalget stadig ser positivt på jeres ansøgning om en udvidelse af den eksisterende 
skaterpark på havnen finansieret af private midler. Der er dog stadig en del krav, som kommunen ønsker at få 
oplyst, før vi kan gå videre med sagen.  
  
Når jeg læser jeres vedlagte projektbudget, bemærker jeg, at der i finansieringsplanen fremgår, at projektet er 
budgetteret til totalt 1.375.000 kr., hvoraf I har modtaget støtte for et samlet beløb af 1.100.000 kr.  
  
Som der fremgår af Kommunalbestyrelsens beslutning af den 30. juni 2023, skal der foreligge dokumentation 
for fuld finansiering, før administrationen kan igangsætte lokalplanprocessen og dermed give Klima-, By- og 
Erhvervsudvalget mulighed for at fortsætte behandlingen af sagen. Med andre ord, er det først, når 
finansieringen er på plads, at kommunen går ind i den nærmere sagsbehandling af jeres projekt.  
  
Jeg forstår samtidig, at forvaltningen har oplyst jer om muligheden for at søge kommunen om midler, og at I 
har fået mulighed for at sende en ansøgning herom til forvaltningen til videre politisk behandling i relevante 
politiske udvalg. Budgetaftalen 2024-2027 er udtryk for et politisk kompromis hvor der bla. er afsat 200.000 kr. 
til motionsområdet. Der er ikke på nuværende tidspunkt ønske om at ændre i denne prioritering.   
  
Til sidst vil jeg gerne gøre opmærksom på tidsperspektivet for projektet for at sikre, at der ikke er 
misforståelser. Når forvaltningen har modtaget materialet til ansøgning om midler, kan der gå et par måneder, 
inden sagen behandles i udvalget.  
  
I skal være opmærksomme på, at når finansieringen er på plads, skal der laves en lokalplan, hvilket typisk tager 
omkring et år at udarbejde. Der er en række lovkrav, der skal overholdes, og en lokalplan skal bl.a. ud i otte 
ugers høring, før den kan vedtages. Herefter skal der søges om byggetilladelse til det ansøgte.  
  
Der er derfor på nuværende tidspunkt ingen garantier for, at I kan påbegynde et byggeprojekt på arealet inden 
for et år.  
  
Venlig hilsen,  
  
Helle Barth  
Udvalgsformand, Klima-, By- og Erhvervsudvalget  
  
  
  


